
lzveStaj sa turnira Srbija Junior Open 2017

PoStovani l l jubi tel j i  sporta stonog tenisa, zadovol jstvo mi je da Vas obavest im da smo i  ovog puta

pokazal i  da Srbi ja moie uspeSno da organizuje jedno ovakvo vel iko takmidenje. Sveop5t i  ut isci

udesnika su jak-r dobri  i  svi  su ot iSl i  iz Beograda jako zadovol jni .

Kao Sto znate desetak dana pre takmidenja Stonoteniski  savez Srbi je je dobio za VD Predsednika,

Aleksandra Karakaievi ia 5to je automatski  znadi lo da je prethodni predsednik Zdenko Mader podneo

ostavku i  na mesto Direktora turnira. VD Predsednika, Aleksandar KarakaSevi i  je nakon toga dodel io

ulogu Direktora turnira meni.

Na samo sedam dana pre turnira sam zatekao katastrofalnu si tuaci ju,  i to:

Sala SC Masters koja je izvanidno bi la pr i javl jena ITTF-u od strane bivieg rukovodstva je bi la
rezervisana samo od 09:00 do 20:00 svih takmidarskih dana. Dobro je 'poznato da se za ovakve turnire

bukira dvorana 24h jer se stolovi  ne pomeraju za trajanje celog t iurnira od podetka do kraja.Takotfe

ni je bio bukira;r  ni  termin za trening na dan dolaska takmidara sto je obaveza Organizatora. Takode
je utvrdeno da u Sali SC Masters ne postoji Taraflex i ako je u Propozicijama to objavljano. Takode i

broj  stolova koj i  je stajao u propozici jama je bio netadan ( 12 stolova) jer dimenzi je sale nisu bi le
propisane i  dovol jne za taj  broj .

Svi  ovi  problemi sa salom terminima i  brojem stolova su prevazideni zahval jujui i  razumevanju i

odl idnoj saradnj i  sa predstavnikom ITTF-a za ovo takmidenje, Alenom lvandinom iz Hrvatske-

Competi t ion Manager i  naravno volonter ima koj ih je bi lo 11 i  koj i  su svako jutro u 07:00h zajedno sa

mnom postav-ljali stolove, ringove, stolice, sudisjke stolove i ostale rekvizite i naravno uvede ih

skla nja I  i .

153  takmidara ' .22 I  zeml je  i  n j ihov i t rener iovo  n isu  n ip r imet i l i  a  verovatno  ne  b in i  razumel i !

Drugi deo problema je bio vezan za hotele i  sme5taj  gost i ju.  Sa informaci jom da zvanidni hotel i  koj i  su

bi l i  u propozici i jama nisu bi l i  bukirani na vreme, osrtal i  smo bez sme5tajnih kapaciteta i  bi l i  smo

primorani da angaiujemo jo5 det ir i  hotela da bismo smest i l i  goste. Naravno da je to podrazumevalo

dodatni  t ransport  takmidara, t renera i  sudi ja 5to smo takode uspe5no obavi l i .

Kao 5to moiete da vidi te iz pr i lo2enog postojala je vel ika Sansa da se turnir  i  ne odrZi 5to bi  po na5

sport  imalo dalekoseZne posledice, Ovom pri l ikom bise zahval io svim dobrim l judima koj isu pomogl i

men i  imo jo jek ip ida  sve  pro tekne u  na jbo l jem redu.

Moram da napomenem sa smo zbog svega dobro navedenog, apl ic iral i  i  za turnir  s ledede godine, koj i
je mnogo bol j i (  septembar),  gde smo se datumski vezal i  za hrvatski  Youth Open, koj i  je dve godine

ima 250 udesnika, Sto moZemo imida odekujemo naredne godine. ITTF je na naSe vel iko zadovol jstvo

potvrdio na5 termin od 19-23. septembra 2018.

Sto se t ide f inansi jskih troSkova za ovaj turnir  mogl i  su bi t i  i  manj i  da su se sve pomenute si tuaci je

izbegle (  sala, hotel  i  ostalb).

Vaina napomena: Kao Sto iete videt i  u f inansi jskom izveStaju ovaj turnir  je i  f inansi jski  uspe5no

real izovan al i  kao Sto znate 1..000.000,00 koje je nameni lo Ministartsvo je nenamenski potro5eno pre

samog turnira te smo na ialost sada u si tuaci j i  da vei ini  dobavl jada za ovo takmidenje dugujemo.



Takotte napominjemo, da je tgtizacija Portugalije umanjena i za iznos od 1.897,50Evra na ime

nepla6ene obaveze prethodnog rukovodstva za udeSie mladih na EP 2017. 5to je takocle umanji lo

profit ovog turnira. U prilogu sledi Finansijki izveitaj, ukoliko imate eventualna pitanja i nejasnoie sa

zadovoljstvom Vam stojim na raspolaganju'

Beograd, 02.11.2017.
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